
PROTOKoL Nr Xrrr/2015

z sesji Rady Gminy Rybno odbpej w dniw 29 pa1dziemika 2015 r.
w sali OSP w Rybnie pod przewodnictwem

Pana Andrzeja Kornackiego - pzewodniczqcego Rady Gminy Rybno

Obrady rozpoczgto o godz. 10:00, zakoriczon o o godz.17:30

Stan osobowy Rady - 15 Radnych,

W obradach bierze udzial 14 Radnych

- Iista obecno5ci stanowi zalqcznik do protokolu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

1.Pan Torrasz Wggrzynowski - W6jt Gminy
2.Pani folanta Jendrycka - Sekretarz Gminy
3.Pani Zdzistawa Kanicz - Skarbnil Gminy
4.Pan Zblgntew Drzystek - Radca Prawny
6.Radni Rady Powiatu Dzialdowskiego: Pani Magdalena Anczykowska, pan Bogdan
Koparlski oraz Pan Janusz Kaczmarek
6.Pan Bartlomiej Lewalski -Radny Warmirisko-Mazurskiej Izby Rolniczel
T.Soltysi - lista obecno6ci stanowi zal4cznik do protokolu,
8.Mieszkarlcy

Ad.1 i 2 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocno6ci obrad,

Obrady XIII sesji Rady Gminy Rybno otworzyl o godz. 10:00 Pan Andrzei Komacki

Przewodnicz4cy Rady Gminy. Powital wszystkich obecnych. Nastgpnie stwietdztl, Le po

sprawdzeniu listy obecno6ci, na sali znajduje sig 14 Radni, co stanowi kworum do

podejmowania prawomocnych uchwal .

Ad.3. Ustalenie porz4dku obrad.

1. Otwarcie sesji.

2, Stwierdzenie prawomocno5ci obrad.

3. Ustalenie porz4dku obrad.

4. Przyjgcie ptotokolu z X, XI i XII sesji Rady Gminy.

S.Sprawozdanie z dzialalno6ci migdzysesyjnej W6jta Gminy Rybno.

6.Informacja W6jta Gminy o realizacji bud2etu Gminy Rybno w I p6hoczu 2015 roku.

T.Informacja W6jta Gminy o wynikach przeprowadzonej analizy ofwiadczefi

maietkowych.

S.Informacja Przewodnicz4cego Rady Gminy Rybno o wynikach przeprowadzonej

analizy o5wiadczeri maj4tkowych Radnych Rady Gminy.

9'Informacja o stanie realizacji zadafi oswiatowych Gminy Rybno w roku szkolnym

204q2015.



l0.Informacja W6jta Gminy Rybno o podmiotac[ w kt6rych wykonywana jest praca

spolecznie u25rteczna.

ll.Podjgcie uchwal w nastgpuiqcych sprawach:

1) zmiany Wielolekriej Prognozy Finansowej Gminy Rybno nalata20l5-2020,

2\ zmian w btrdLecie Gminy Rybno na 2015 rok,

3) okre5lenia szczeg6lowego sposobu konsultowania z orgaoizagami pozatz4dowTrmi i
podmiotami, o kt6rych mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o dzialalnoSci poZytku publicznego i o

wolontariacie, projekt6w akt6w prawa miejscowego w dziedzinach dotycz4cych dzialalno6ci

statutowej tych organizacji,

4) przyjgcia Statutu Gminnego O6rodka Pomocy Spolecznej w Rybnie,

5) przyjgcia Kodeksu etyki radnego Rady Gminy Rybno,

6) zmiany uchwaly w sprawie ustalenia skladu [czbowego i powolania skladu osobowego

Komisji Rewizlnej Rady Gminy Rybno,

7) rejestrowania obtazu i d1wigku z sesji Rady Gminy Rybno,

8) powolania Mlodzie2owel Rady Gminy Rybno,

9) rczpabzerua ponownie uchwalonego wniosku solectwa Gronowo dotycz4cego

ptzeznaczenia 6rodk6w funduszu soleckiego w 2015 roku,

!0) rozvm4zania komisji doraZnej Rady Gminy Rybno.

l2.Wolne wnioski i zapytania.

l3.Zamknigcie obrad.

Przewodnicz4cy Rady Gminy przedstawil porz4dek obrad, kieruj4c zapytanie o propozycjg

zmiany porz4dku obrad.

Wnioski o zmiang porzqdku obrad sesji wnie6li:

Radny - Pan Piotr Kamiriski : jako pkt 4 - przedstawienie apelu mieszkarlc6w Gminy Rybno.

Sekretarz - Pani Jolanta Jendrycka: w pkt 11- ppkt 11- projekt uchwaly w sprawie udzielenia

pomocy finansowej dla Powiatu Dzialdowskiego na realizacjg zadania inwestycyjnego pt.

,,Przebudowa drogi powiatowej nr 1274N gr. pow. Gronowo - Rybno, na odc. od

skzyZowania z drogq gminnq do m. Gr4dy - do skrzyZowania

z drog4 gmirur4 do m. Kopaniarze od km 4+240 do km 6+240 i od km 7+358,50 do km 7+605

o l4cznej dl.2246,50m"

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Komacki poinformowal o wizycie posla Pana

Zbigniewa Babalskiego i zwr6ctl sig o wyra2enie zgody na wystqpienie Pana posla oraz

mieszkafic6w wsi Hartowiec.



Rada Gminy w glosowaniu jawn)rm na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14

Radnych, jednoglo6nie 14 glosami:

- przy1gla vyniosek w sprawie wystEpienia Pana Zbigniewa Babalskiego oraz

mieszkafi c6w wsi Hartowiec.

Nastgpnie poddalo pod glosowanie wniosek Radego -Pana Piotra Kamirlskiego w sprawie

przedstawienie apelu mieszkarlc6w Gminy Rybno.

Rada Gminy w glosowaniu jawn)rm na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 14

Radnych, glosami:

-,,2a"-13,

--przeciw" - 0

-,,wstrzymuj4cych sig" - 1

przyjgla wniosek w sprawie przedstawienie apelu mieszkafic6w Gminy Rybno.

Nastgpnie poddalo pod glosowanie wniosek Sekretarz -Pani Jolanty Jendryckiej w sprawie

podiecia uchwaly udzielenia pomocy finaasowej dla Powiatu Dzialdowskiego na realizaciQ

zadania inwestycyjnego pt. ,,Przebudowa drogi powiatowej nr 1274N gr. pow. Gronowo -
Rybno, na odc. od skrzy2owania z drog4 gminn4 do m. Gr4dy - do skrzyZowania

z drog4 gminn4 do m. Kopaniaxze od km 4+240 do km 6+240 i od km 7+358,50 do km 7+605

o l4cznej dl.2246,50m"

Rada Gminy w glosowaniu jawnyrm na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnofci 14

Radnych, glosami:

-,,2a"-74,

-.ptzeciw"- 0

-,,wstrzymuj4cych sig" - 0

ptzyjgla wniosek w sprawie podjgcia uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej

dla Powiatu Dzialdowskiego na realizacjg zadania inwestycyjnego pt. ,,Przebudowa

drogi powiatowej nr 1274N gr. pow. Gronowo - Rybno, na odc. od skzy2owania z

drogq gminn4 do m. Gr4dy - do skrzyiowania

z drogq gminne do m. Kopaniane od km 4+240 ilo kn 6+240 i od km 7+358,50 do km

7+605 o lqcznej dl. 2246,50m"

Nastgpnie Pan Andrzej Kornacki - Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie porz4dek
obrad



Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady L5 Radnych w obecno6ci 14

Radnych glosami:

--za" -74
- ,,Ptzeciw' - O

- ,;wstrzymt\4cych sig" - 0

przyjgla porz4dek obrad XIII sesji Rady Gminy, kt6ry po otwarciu sesji, stwierdzeniu

prawomocnoSci obrad i przedstawieniu porz4dku obrad jest nastgpujqcy:

4.Przedstawienie apelu mieszkafic6w Gminy Rybno.

5. Przyjgcie protokolu z )t(, XI i XII sesji Rady Gminy.

6.Sprawozdanie z dzialalno6ci migdzysesyjnej W6jta Gminy Rybno.

T.Informacja W6jta Gminy o realizacii bud2etu Gminy Rybno w I p6lroczu 2015 roku.

S.Informacja W6jta Gminy o wynikach przeprowadzonej analizy oSwiadczerl

maj4tkowych.

9.Informacja Pzewodnicz4cego Rady Gminy Rybno o wynikach przeprowadzonej

analizy o5wiadczerl majQtkowych Radnych Rady Gminy.

l0.Informacja o stanie realizacji zadari o6wiatowych Gminy Rybno w roku szkolnym

2074/20T5.

ll.Informacja W6jta Gminy Rybno o podmiotach, w kt6rych wykonywana jest praca

spolecznie uiyteczna.

l2.Podjgcie uchwal w nastgpuj4cych sprawach:

1) zrniany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2015-2020,

2) zmianw budLecie Gminy Rybno na 2015 rok,

3) okre5lenia szczeg6lowego sposobu konsultowania z organizacjami pozav1dowymi i
podmiotami, o kt6rych mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o dzialalno6ci poZy-tku publicznego i o

wolontariacie, projekt6w akt6w prawa miejscowego \a/ dziedzinach dotycz4cych dzialalno6ci

statutowej ty ch oryanizagi,

4) przyjgcia Statutu Gminnego OSrodka Pomocy Spolecznej w Rybnie,

5) przlgcia Kodeksu etyki radnego Rady Gminy Rybno,

6) zmiany uchwaly w sprawie ustalenia skladu liczbowego i powolania skladu osobowego

Komisji Rewizlnej Rady Gminy Rybno,

7) rejestrowania obrazu i dZwigku z sesji Rady Gminy Rybno,

8) powolania Mlodzie2owej Rady Grniny Rybno,

9) rczpanzeria ponownie uchwalonego wniosku solectwa Gronowo dotycz4cego

przeznaczenia Srodk6w funduszu soleckiego w 2016 roku,



10) rozwi4zaria komisji doraZnej Rady Gminy Rybno.

11) udzielenia pomocy finansowej dla powiatu Dzialdowskiego na rcarizaclg zadania

inwestycyjnego pt. ,,Przebudowa drogi powiatowej nr 1274N gr. pow. Gronowo _ Rybno, na

odc. od skrzy2owania z drog4 gminn4 do m. Gr4dy _ do skrzyZowania

z drogq gminnq do m. Kopaniarze od km 4+240 do km 6+240 i od km 7+35g,50 do km 7+605

o l4cznej dl. 2246,50m"

13.Wolne wnioski i zapytania.

l4.Zamknigcie obrad.

Ad.4,Przedstawienie apelu mieszkafic6w Gminy Rybno.

Radny - Pan Piotr Kamirlski przedstawil apel mieszkarlc6w Gminy Rybno.

TreSC niniejszego apelu stanowi zal4cznik do protokolu.

5. Przyjgcie protokolu z )r(, XI i XII sesji Rady Gminy.

Przyjgcie protokolu z X sesji Rady Grniny

Przewodnicz4ry Rady zwr6cil sig do Rady o zabranie glosu w sprawie protokolu z X sesji

RadyGminy.

Uwag do protokolu nie wniesiono. pan Andrzej Kornacki - przewodnicz4cy Rady poddal
pod glosowanie protok6l z X sesji Rady Gminy:

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnodci 14
Radnych, glosami:
-9 -,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
- 6 - ,,wstrzymuj4cych sig"
protok6l z X sesji przyjgla.

Przyjgcie protokolu z XI sesji Rady Gminy

Przewodrriczacy Rady zwr6cil sig do Rady o zabranie glosu w sprawie protokolu z x sesji
RadyGminy.
Uwagi do protokofu wnieSli:

Radny - Pan Piotr Rydel wskazal , i2 w protokole nie zawarto istotnego dra niego
stwierdzenia Pana w6jta ,jesteSmy druLyn{'. podkrefli, Le zostal wybtany ptzez
mieszkaric6w i nie uto2samia siq z Ladn4 ,dtuiyn4" . Zwt6ctl sig o dostarczanie iako
zal4cznika do protokolu, nagrarl z sesji na no6niku.



sekretarz - Pani folanta Jendrycka podkre6lila" i2 protok6l nie jest stenogram je2eli jest wola

Rady, to nagrania mog4 byi przesylane jako zalqcznik do protokolu.

Radny - Pan Piotr Kamirlski zwt6cil uwagg, aby rie tworzyt stenogramu z protokoht, za6

jako zal4czntk, zal4czy(. nofl:ik z nagraniem.

Wigcej uwag i wniosk6w do protokolu nie wniesiono.

Przewodricz4cy Rady poddal przlgcie protokolu pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnJrm na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 14

Radnyc[ glosami:

- ,,2a"- 6,

--przeciw"- 0

-,,w suzymaj4cy ch sig" - 7
protok6l z XI sesji przyjgla.

Przyjgcie protokolu z XII sesji Rady Gminy

Przewodnicz4cy Rady zwr6cil sig do Rady o zabranie glosu w sprawie protokotu z XII sesji

Rady Gminy.

Uwag do protokolu nie wniesiono. Pan Andrzej Kornacki - przewodnicz4cy Rady poddal

pod glosowanie protok6l z XII sesji Rady Gminy:

Rada Gminy w glosowaniu jawn5rm na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno5ci 13
Radnych, glosami:
-72 -,,2a",
- O - ,,ptzeciw"
- 1 -,,wsETyauj4cych sig"
protok6l z XII sesji przylgla.

Ad.6.Sprawozdanie z dzialalno5ci migdzysesyjnej W6jta Gminy Rybno.

Pvewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Komacki zwr6cil sig do w6jta Gminy o przedstawienie

Radzie sprawoz dann z dzialalno6ci migdzysesyjnej.

w6jt Gminy - Pan Tomasz wggrzynowski przedstawil Radzie sprawozdanie rnigdzysesyjne

z dzhlaJnosci za okres od 9 wrze6nia 2015 r. do dnta 29 pa2dziemika 2015 r.

Sprawozdanie stanowi zal4cznik do niniejszego protokolu.

sprawozdanie migdzysesyjne w6jt Gminy rczpocz4l o przedstawienia wynik6w wybor6w

parlamentamych na terenie Gminy Rybno.

Nastgpnie przedstawil informacje wyja6niaj4ce:

) rozbudowa wodociqgu wiejskiego: Prusy-Koszelewy-Jeglia-Gronowo: wodoci4gowanie

ptow adzi Zaklad Gospodarki Komunalnej, koszt jednego meha b iel4cego wynosi 42zL;



) remont i przebudowa stadionu sportowego: oddano do uZytku trybuny;

) przebudowa linii energetycznej wysokiego napigcia nad boiskiem;

) inwestycje fuogowe: podpisano umowe na wykonanie ci4g6w komunikaryjnych w

Koszelewach i Koszelewkach. Rozpoczgly sig prace inwestycyjne;

) w ramach projektu ,,20 lat Welskiego Parku Krajobrazowego" wykonano drewniane

kalendarze. Projekt finansowany ze 6rodk6w Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony

Srodowiska;

) w ramach rob6t publicznych wykonano schody nad jeziorem w miejscowo6ci Gr4dy;

) wykonano remont dachu i piwnicy w Osrodku Zdrowia;

) utwar&ono drogg przy dworcu kolejowym w Rybnie. Na ten cel PKP przekazaly kostkg;

) w najbliLszym czasie zostanie zorganizowane spotkanie z mieszkaricami Szczuplin w

sprawie koncepcji k4pieliska oraz pla2y;

) koncepcja plaZy w Rybnie: stwotzente pla|y wymaga przejgcia na ten cel gruntu;

) realizacja planu inwestycji w 2015 roku: plan 1 721,000,0021,wykonanie 1 841 00O0021.

) inforrnacja dotycz4ca przebiegrr zadfuZenn Gminy Rybno: na dziefi 37.72.20L4t.

zadllfierie wynosilo 4 mln., splata w kwocie 783 V6., stan zadluZenia na dzieri 31.10.2015r.

wynosi3 226,000,0021;

) gospodarka nieruchomo6ciami: dokonano wyceny dzialek o numerach ewid. - 93 obrgb

Wery - cena wlwolawcza 36 ty6. oraz 94 obrgb Wery- na kwotg 25 tyf.

) zakoriczono procedurg podzialu dzialki Nr 167/2 obrgb Szczuplirry, ptzejgcia kulni z

pr zeznaczeriem na Swietlicg wiejsk4;

) zamontowano piec Pelle w Swietlicy wiejskiej w Dgbieniu;

) zakoriczono remont pieca CO w UG ;

) odbylo sig spotkanie w Gminie Grodziczno na temat wsp6lnej budowy drogi Gr4dy-

Kietpiny;

) dnia 26 wrze6nia br. odbyly sig w Tuczkach warsztaty;

) dokonano odbioru wiat w miejscowo6ci Jeglia i Truszczyny;

) budowa fermy drobiu w Gralewie-Stacji: przeslano uwagi rnieszkarlc6w do raportu do

RDOS i Sanepidu;

) trwa realizacja prograrnu usuwania material6w zavieruj4cych azbest;

) trwaj4 prace przygotowawcze do budowy stacji meteorologicznej, koszt stacji 60 tyS.;

) uttzymanie bezparlskich ps6w: koszt utrzymania jednego psa kosztuje gming 2 4002!

) ochrona przeciwpoiarowa: zakupiono i zamontowano bramy gara2owe przy OSp w
Rybnie-finansowane w 50% ze srodk6w starostwa i w 50 % ze srodk6w budietu gminy,



) dokonano sprzeda2y samochodu poLarniczego - STAR 255. Samoch6d zakupila Gmina

Stegna za'E Iy6.;

> odbyty sig Cwiczenia ratownicze : 15 paZdziemika bl. w miejscowoSci Gredy odbyly sig

6wiczenia grninnych jednostek OS$

> trwaj4 prace zwi4zane z przygotowariern koncepcji rozbudowy remizy stra2ackiej w

Rybnie. Planuje sig rozbudowg dotychczasowego budynku otaz jego nadbudowg z

ptzeznaczeriem na sale nafad;

) przeprowadzono przetarg na dostawg lekkiego samochodu ratowniczo-ga6niczego dla

OSP Jeglia;

> plzygotowano iprzeprowadzono iwiczenia obrorure, w tym akcjg kurierskq;

) zakup agegatu pr4dotw6rczego: pianuje sig zakup agregatu dla O6rodka Zdtowia i
Urzgdu Gminy;

) dokonano wymiany linii Sredniego napigcia;

) wyst4piono z wnioskiem do Ministra Obrony Narodowej o przekazanie materacy

(50 szt.) oraz namiot6w na cele z zakresu zarz4dzania kryzysowego;

) wrgczono 49 stypendi6w naukowyc[ stypendium sportowe oruz nagrody W6jta dla

nauczycieli podleglych szk6l na terenie Gminy;

) wrgczono medal Ministra Edukacji Narodowej Panu Janowi Sokolowskiemu -
Kierownikowi Referatu O6wiaty w Urzgdzie Gminy;

) w Szkole Podstawowej w rumianie odbyly sig ,,Europejskie Dni Dziedzictwa.

Poinformowal o wstgpnych rozmowach z wladzami Gminy D4br6wno w sprawie

przeniesienia uczni6w ze Szkoly Podstawowej w Elgnowie do Szkoly Podstawowej w

Rumianie;

) Szkola Podstawowa w Rybnie we wsp6lpracy z Nadle6nictwem Lidzbark zorganizowala

kolejny ju2 ,Jesienny Rajd Rowerowy";

) bliski realizacji jest projekt ,,Szkola pod 2aglami" w Szkole Podstawowej w Hartowcu;

) w Szkole Podstawowej w Jegli przy okafi zorganizowanego ,,Dnia teatru przy stoliku",

wrgczono medale z okali50 - lecia poZycia mal2erlskiego. W6jt poinformowal, ie
Szkola Podstawowa nie zostanie zamknigta. Wskazal na bardzo dobre perspektywy

Mlodzie2owej Orkiesby Dgtej oraz wysoko ocenil pracg Pana Jaroslawa Rolkowskiego -
Dyrektora Gminnej Biblioteki Publicznej;

) trwaj4 prace zwi4zane z ptzygotowaniem darmowego punktu porad prawnych, kt6re

bgdq Swiadczone od stycznia 2016 roku;



) odbylo sig spotkanie z Marszalkiem w sprawie przebudowy drogi wojew6dzkiej nr 538.

Ustalono, i2 w terminie 2,5 miesi4ca Dyrektor Zatz4du Dr6g Wojew6dzkich wykona

dokumentacjg techniczn4 na modemizacjg tej drogi;

) odbylo sig po raz kolejny II Forum Biznesu. W6jt poinformowal, 2e przedsigbiorcy du24

uwagg zwracajq na stan dr6g, brak gazu. Sprawa podatk6w jest drugorzgdna;

) prac renowacfne koSciala 6w. Barbary w Rumianie: zostal sporz4dzony projekt na dach.

Powstalo stowarzyszenie. Na podstawie dokumentacji, kI6ra zostala sporz4dzona,

miejscowy proboszcz sklada wniosek do Ministra Kultury o dofinansowanie remontu dachu

i dzwonnicy - 90olo dofinansowania;

) dzialalnoSt GSZGK w Rybnie: wskazal na bardzo dobrE pracA zakladu oraz poprawe

stanu finans6w. Dyrektor zakladu nie przewiduje podwy2ki cen wody. Odbyl sig pvetarg

na uslugg od6nie2ania. Piaskowanie ulic przeprowadza( bgdzie zaklad, wykorzystujec w

tym celu zakupiony sprzgt. Wskazal, 2e ndni i soltysi otrzymaj4 inlormacjg o podmiotach,

kt6re bgd4 Swiadczyt usfugg od5nie2ania w poszczeg6hrych rejonach;

) podatki: wydane zostaly dwie decyzje umarzaj4ce podatek od nieruchomo6ci na kwotg

11,6zal; podatek rolny - jedna decyzja na kwotg 33221; odroczenie tetminu platro6ci - jedna

decyzja na kwotg 36121.

(sprawozdanie stanowi zal4cznil do protokolu).

Pytania do sprawozdania wnie6li:

Radny - Pan Piotr Kaminski odnosz4c sig do tematu budowy fermy drobiu w Gralewie -
Stacji wskazal, 2e dznlka, nakt6rej mial Pan G6rnecki budowaC kurniki przeznaczona jest na

sptzedaiz. Tak q'nika z zamfeszczonego na stuonie intemetowej. Odni6sl sig r6wnie2 do

kwestii splacane go przez Gming zadluZenia podkre6laj4c, 2e harmonogtam splaty ustalony

zostal jlil2 w poprzedniej kadencji. Wytazrl zadowolenie z rczygnacji budowy nowej

straZnicy OSP w Rybnie na rzecz rozbudowy dotychczasowego budynku.

,,m6wil Pan W6jt, Le pozyskali6my agregat o duZej mocy ze Stra|y w Dzialdowie; czy jest

wykorzysty'wany, czy jest sp r aw ny? "

W6jt - Pan Tomasz Wggrzynowski. , je2eli chodzi o sprawg fermy, to nie do mnie pytania, bo

nie mam wp\rwu.

ZadluLenie splacamy regularnie. Nie wzigliSmy nowego kredytu. Wysoko6d zadlsLenia

powinna do korica roku spa6i.



Agregat: mamy dwa agegaty - jeden zostal juL wykoruystany w O6rodku Zdtowia; w

Urzgdzie ten sied infolmatyczna nie moie dzialat."

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz prosil o wyjaSnienie, czy lokaliza$a fermy nie znajduje sig

zbyt blisko ujgcia wody. Czy nie bgdzie to mialo wply'wu na to, 2e to nowoczesne ujgcie

wody mo2e zostai zamknigte

W6jt - Pan Tom asz W ggrzTmowski wyja6nil, i2 w tym wypadku nale2y sig opierad na opinii

Sanepidu i RDOS. W4tpliwoSci te zostaly zgloszone.

Soltys wsi Gronowo - Pan Miroslaw Mg2ykowski wskazal, 2e jeLeli budowa stacji

meteorologicznej naTeLy do zada( rz4dowych, to nale2aloby sig zvu'r6ci6 o Srodki.

W6jt - Pan Tomasz Wggrzynowski poinformowal, 2e w kwestii budowy staqi ma

przyzwolenie Rady. Gmirn zwr6ci sig w tej kwestii o wsparcie finarsowe do rz4du.

Soltys wsi Gronowo - Pan Miroslaw Mg2ykowski,,w sprawozdaniu byla informacja o

porozumieniu ze Starost4 w sprawie przebudowy drogi Rybno - Gronowo".

W6jt - Pan Tomasz Wggrzynowski : ,je2eli bgdziemy budowad t9 drogg, to nasz udzial

wyniesie ponad p6l miliona zlotych. Nie chcg obarcza( bud2etu na 2076 rok takim

wydatkiem. Bgdziemy robi6 to etapami."

Soltys wsi Rybno - Pan Henryk Wi6niewski: ,,m6wil Pan W6jt o ulicy Dworcowej, czy

bgdzie ukladana kostka i na jakim odcinku. Czy planuje sig przej4C to jako grunt gminny?"

W6jt - Pan Tomasz l{ggrzynowski: ,,remont odcinka od asfaltu do wysoko6ci budynku

dworca kolejowego. ZLoiryh9my wniosek o przejgcie tego budynku."

Wigcej pytaf nie wniesiono.

Zgodnie z zapowiedzi4 Przewodniczqcego Rady wyst4pil Pan Krzysztof Szczepariski

mieszkaniec wsi Hartowiec, kt6ry podzigkowal W6jtowi i Radzie za doprowadzenie

wodoci4gu do posesji.
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Ad.T.Informacja W6jta Gminy o realizacji bud2etu Gminy Rybnow I p6hoczu2015 roku.

Informacje o realizacji bud2etu Gminy Rybno zaI p6hocze 2015 roku przedstawila Skarbnik

Gminy - Pari ZdzislawaKaricz.

Irrformacja stanowi zal4czntk do protokolu.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki odczytal uchwalg RegionaLrej Izby

Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie zaopiniowania przedstawionej przez W6jta Gminy

Rybno informacji o realizacji budZety Gminy rybno zaI p6bocze 2015 roku.

Uchwala stanowi zal4czrik do protokolu.

Pytania do przedstawionej informacji wnie6li:

Radny - Pan Piotr Kamirtski odni6sl sig do zawartej dnia 20.05.20151. umowy z Fundacj4

,,Twoja Szansa", kt6ra 1 czerwca 2015 r. ulegla rozwi4zariu. Zwr6ci! uwagg na wydatki

zwi4zane z niniejsz4 umow4 poniesione przez Gming w tym okresie m.in. na zakup kubk6w

w kwocie 8 ty5; wynajem lokalu w kwocie 4002f wlmagrodzenie .

Nastgpnie wskazal, i proslJ o informacjg na temat celowo6ci wydatku w kwocie3075 zl dla

gazety lokalnej.

Skarbnik - Pani Zdzislawa Kanicz wyja6nila, i2 niniejsza kwota zostala przeznaczona

sfinansowanie ogloszenia na temat informacji turystycznej, inwestycjach oraz przebiegu

implez na terenie Gminy Rybno w 2015 roku.

W6jt - Pan Tomasz Wggrzyrowski wyjaSnil ,,reklamowali5nry pod Gming na terenach

Mazowsza.

Zakupione kubki sq dostgpne dla dzialalno6ci promocyjnej Gminy. Okoliczno6ci

tozwi4zaria umowy zostaly ju2 wcze6niej om6wione. MieliSmy dodatkowe straly zwi4zane

z do2ywianiem dzieci poniewa2 firma miala szansg stan46 do przetargu, dzigki mogli6my

zostawi6 dwieri miliona zlolych w naszej Gminie. Ale przez zly klimat tworzony wok6l tej

otgarizagi pozarz4dowej, wycof ala sig z dolywiaria,"

Radny - Pan Piotr Rydel : ,,chcialby zapyta( o jakim klimacie Pan rn6wi? W jakiej sytuacji

stawia Pan firmg, kt6ra dostarcza poZywiania dla naszych dzieci. Czyrn ma sig r62ni6 jedna

firma od innej. M6wimy przecieL o ptzqrzystosci, otwartosci, konkurencyjno6ci. M6wi sig o
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jednej dru2ynie a w tej chwili dowiadujg sig, 2e jest to zamach na jak45 orgamzacjg. Dziwi

mnie, 2e Pan opowiada, 2e stracili6my. Czy nasze dzieci nie ohzymuj4 jedzenia? Firma aby

dzialala musi sig czui bezpiecznie, a jak ma sie czud bezpiecznie skoro jest w taki spos6b

postrzegana?"

W6jt - Pan Tomasz Wggtzynowski: ,,rz4d proponuje co6 takiego, jak sp6ldzielnie socjalne.

ZaleLalo mi, nam wszystkim/ aby taka sp6ldzielrria, kt6ta zwalcza bezrobocie wygrala taki

przet g. Firma nie przyst4ptla do przetargu. Miejsca pracy, kt6re mialy powsta6 nie

powstaly. Gmina bgdzie popieraf wszystkie sp6ldzielrrie socjalne."

Radny - Pan Piotr Rydel,, bralem udzial w szkoleniach sp6ldzielrri soqal:rych i wiem o czy

m6wi9. Je2eli jest sp6ldzietria socjalna to prowadzi dzialalno6i: produkuje produlty, kt6re

p62niel sptzedaje. Pan m6wi o sp6ldzielri socjalnej ,,Twoja szarts*' .

Sekretarz - Pani Jolanta Jendrycka wskazala, 2e doiywianie jest programem zleconym ptzez

rz4d. Przeprowadza sig postgpowanie przetargowe. Ustawa o zam6wieniach publicznych

wraca uwagg na tzw. sp6ldziebrie soclalne.

Wigcej pytari nie wniesiono.

O godz 11, min.40 Przewodniczqcy Rady zarz4dzil 1Ornin. przerwg . O godz. 11 min 55

wznow'iono obrady.

Ad.8.Informacja W6jta Gminy o wynikach przeprowadzonej analizy o6wiadczeri

mai4tkowych.

Informacjg W6jta Gminy o wynikach przeprowadzonej analizy oSwiadczerl maj4tkowych

przedstawila Sekretarz - Pani Jolanta fendrycka.

Niniejsza informacja stanowi zalqcznik do protokohr.

Ad.9. Informacja PrzewodniczEcego Rady Gminy Rybno o wynikach przeprowadzonej

analizy oSwiadczeri maj4tkowych Radnych Rady Gminy.

Przewodnicz4cy Rady Gminy - Pan Andrzej Komacki odczytal tre6C informacji o w)'nikach

analizy oSwiadczerl majEtkowych Radnych Rady Gminy.
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Inlormacja stanowi zal4czntk do niniejszego protokolu.

Radny - Pan Piotr Kamiriski poprosil Przewodniczqcego Rady o odczytanie informacji o

wynikach przeprowadzonej ar.altzy o6wiadczerl maj4tkor /ych W6jta Gminy oraz

Pt zew odnicz4cego Rady.

Ad.l0.Informacja o stanie realizacii zadaf oSwiatowych Gminy Rybno w roku szkolnym

20r4{20rs.

hformacjg o stanie rcalizagi zadarl o5wiatowych Gminy Rybno za rok szkolny 201,4/2075

przedstawila Sekretarz - Pani Jolanta Jendrycka.

Informacja tanowi zal4czntk do protokolu .

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara przyponuriat, 2e jedyn4 szkol4 na terenie

Gminy, kt6ra nie posiada Sali gimnastycznej jest szkola w Koszelewach.

Ad.ll.Informacja W6jta Gminy Rybno o podmiotacb w kt6rych wykon5rwana jest praca

spolecznie uilrteczna.

Sekretarz - Pani Jolanta Jendrycka przedstawila inlormacjg W6jta Gminy Rybno o

podmiotach, w kt6rych wykonywana jest praca spolecznie u2yteczna.

Informacja stanowi zal4cznik do protokolu.

Pytania do przedstawionej informacji wnieSli:

Radny - Pan Piotr Rydel zwr6cil sig z pytaniem czy w chwili obecnej w Urzgdzie Gminy

pracuj4 takie osoby.

W6jt - Pan Tomasz Wggrzynowski wyja6nil, i2 przedstawiona informacja przedstawia

zaloLeria na rck201,6.

Soltys wsi Rybno - Pan Henryk Wi5niewski zapytal o finansowanie ubezpieczeria za te

osoby.

W6jt - Pan Tomasz Wggrzynowski zapewnil, 2e osoby te posiadaj4 ubezpieczenie.

Wigcej pytafi nie wniesiono.
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O godz. 12 min. 35 Przewodniczqcy Rady zav4dzil 10min. przerwg. O godz. 12 min 45

wznowiono obrady.

Ad.l2.Podj gcie uchwal w nastgpuj4cych sprawach:

1) zrniany Wieloletniei Prognozv Finansowei Gminv Rvbno na lata 2015-2020,

Przewodnicz4cy Rady poprosil o wyjaSnienia Pani4ZdzisLawg Kanicz Skarbnik Gminy.

P ari Zdzislaw a Karicz w skazala i:
W dniu 29 pa2dziernka 2015 roku dokonano zmiany dochod6w i wydatk6w
2015 roku.

Dochody
Dochody Gminy Rybno w roku 20-llzwigksza sig o kwotg 479 480,93 zl
i po zmianie wynosz4 25 327 722,97 zl.

Wydatki
Wydatki Gminy Rybno w roku 2075zwi9ksza sie o kwotg 329 480,93 zl
i po zmianie w1.nosz426 471.550,9721.

Przychody
Przychody zmni$sza sie o kwotg 150 000,00 zl i po zmianie wynosz4
2178 228,00 zl,w tym:
- kredyt wwysoko6ci350 000,00 zl.
- inne Zr6dla (wolne Srodki)nie ulegly zmianie i wynosz4l- 8'28 228,00 ztolych.

Rozchody
Rozchody pozostajq na tym samym poziomie i w}'nosz4"l 034 400,00 21,

w rym:
- splata poiyczek z \AIFOS w wysoko6ci 359 400,00 zl,
- splata kredyt6w w wysoko5ci675 00O00 zl.

Finansowanie deficytu i przeznaczenie nadwyiki
Deficyt bud2etu w wysoko6ci 1,1,$ 8n,00 zL oraz planowarta splata rat kredyt6wi po2yczek
w wysoko6ci 1034 400,00 zl zostanie pokryta przychodami z innych Zr6del (wobrych
Srodk6w) w wysoko5ci 1 828 228,00 zl otaz kredytu w wysoko6ci 350 000,00 zl.

Kwota dlugu
Kwota u'ykazana jako dlug na koniec 2015 roku jest wynikiem dzialania: dlug
z poprzedriego roku + zaci4gany dlug w 2015 roku - splata dlugu w 2015 roku. W pozycli
tej nie uwzglgdnia sig dfugu zwiqzk6w, do kt6rych nale2y gmina.

Planowana kwota dlugu na koniec 2015 roku wynosi 3 4751,63,2tzlotych.

Pytarl nie wniesiono. Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. Po odczytaniu projektu

uchwaly poddal go pod glosowanie.
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Rada Gminy w glosowaniu iawnyrm na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno5ci 14
Radnyclr, glosami:
-14 - ,,2a",
- 0 - ,,ptzeciw"
- 0 -,,wstzymuj4cych sig"
podjgla uchwalg Nr XIII/95[5 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Rybno n a lata 2015-2020,
Uchwala stanowi zalacznik do protokofu.

2) zmian w budiecie Gminy Rvbno na 2015 rok

Pruewodnicz4cy Rady poprosil o wyja6nienia Pani 4 Zdzislawg Kanicz Skarbnik Gminy.

Pati Zdzblawa Kanicz wskazala i:
W dnfu29 pa1dziemika 2015 roku wprowadza sig zmiany nastgpuj4co:

Dzial 010 Rolnictwo i lowiectwo
Zmienia sig tre56 zadania inwestycyjnego z ,,Rozbrtdowa wodoci4gu wiejskiego
w miejscowo6ci Prusy, Koszelewy, Jeglia i Gronowo oraz ujgcie wody w TruszczynacK' na
,,Rozbudowa wodoci4grr wiejskiego w miejscowo5ci Prusy, Koszelewy, Jeglia
i Gronowo oraz dokumentacja ujgcia wody w TruszczynacK'.

Zwigksza sig warto6c w/w zadania inwestyryjnego pn. ,,Rozbudowa wodoci4gu wiejskiego
w miejscowoSci Rybno, Hartowiec, Truszczyny, Prusy, Koszelewy, Jeglia
i Gronowo oraz dokumentacja ujgcia wody w TruszczynacW' o kwotg 16 500,00 zl.

Zwigksza sig dochody i wydatki w wysoko6ci 135 030,35 zl z przeznaczeriem na zwrot
podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napgdowego wykorzystywanego
do produkcji rolnej przez producent6w rolnych oraz na pokrycie, poniesionych przez gmrnq
koszt6w postgpowania w sprawie zwrotu podatku w drugim okresie platniczym - na
podstawie Decyzji Wojewody Warmirisko - Mazurskiego Nr FK 302/ 2015 z dnia
23 paidziemika 2015 roku.

Dzial 600 Transport i lqczno6d
Zwigksza sie dochody rnaj4tkowe w wysokoSci 93 000,00 zl - planowany wpll'w SrodkOw z
Agencji Nieruchomo6ci Rolnych w Olsztynie otaz wydatki majqtkowe
wysoko6ci 95 000,00 zl na wykonanie inwestycji pn. ,,Remont i przebudowa drogi
wewngtrznej, na osiedlu po bylych PGR w Koszelewach gm. Rybno".

Zmnrqsza sig wydatki maj4tkowe (inwestycyjne) o kwote 3 255,12 zl w zadaniu pn.
,,Przebudowa dr6g grninnych Nr FK 185065N i Nr FK 185066N w miejscowo6ci Hartowiec"
- do warto5ci powykonawczej.

Dokonuje sig przeniesienia planu migdzy patagralami wydatk6w bie24cych w wysoko6ci
16 000,00 zl w rozd.ziale,,Drogi publiczne gmirme" z ptzeznaczeniem na zakup material6w
oraz zakup uslug pozostalych.

Dzial 7fi) Gospodarka mieszkaniowa
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Zwigksza sig wydatki bie24ce w wysoko6ci 9 500,00 zl na zakup energii elekEycz et otaz
zakup uslug pozostalych.
Zmniejsza sig wydatki bie24ce o kwotg 2 000,00 zl.

Dzial 720 Informatyka
Zwigksza sig wydatki bie24ce w wysokotui 3 600,00 zl z przeznaczeniem na oplaty
z tytr:/iu zakupu uslug telekomunikacyjnych (dostgp do Intemetu) po zakorlczeniu projektu
pn. ,,Likwidacja barier wykluczenia cyfrowego na obszarze Gminy Rybno".

Dzial 750 Administracja publiczna
Zwigksza sig dochody i wydatki bieZ4ce w wysokoSci L4 827,OO zl w tozdziale ,,Urzqdy
wojew6dzkie" na podstawie decyzji Nr FK 295/2015 Wojewody Warmirisko - Mazurskiego
w Olsztynie z ptzeznaczeniem na realizacjg zadari zleconych z zaktes;.t rejestracji stanu
cywilnego, zmiany imion i nazwisk, ewidencji ludno6ci, dowod6w osobistych.

Dokonuje sig zmniejszenia planu wydatk6w bieZ4cych w wysoko6ci 61, 560 ,00 zt .

Zwigksza srg wydatki bie24ce w wysoko6ci og6lem 19 656,"12 zL , w tyn:
- 1560,00 zl z ptzeznaczeniem na w1'nagrodzenia bezosobowe w tozdziale .Urugdy
woiew6dzkie",
- 8 000,00 zl na zakup uslug pozostalych w rozdziale ,,Promocja jednostek samorz4du
terytorialnego" w postaci filmu promocyjnego dotycz4cego teren6w inwestycyjnych
oraz przedsigbiorczo6ci w Gminie Rybno,

- 70 096,"12 zl z przeznaczenierr. na zakup material6w i wyposa2enia w rozdzfafe
,,P ozostala dzialaLro6C".

Zwigksza sig wydatki maiEtkowe o kwotg 10 000,00 zl dla zadaria inwestycyjnego pn.
,,Adaptacja pomieszczeri na prowadzenie nieodplatrego Punktu Pomocy Prawnej przy
Urzgdzie Gminy Rybno". W;magrodzenia adwokata lub radcy prawnego wskazanego przez
Okrggow4 Izbg Adwokat6w lub Okrggow4 Izbg Radc6w Prawnych oraz rnaterialy
pomocnicze zwi4zane z dzialalno3ci4 Punktu ponosii bgdzie Powiat.

DzialTil Urzgdy naczelnych organ6w wladzy parlsfwowej, kontroli ochrony prawa oraz
s4downictwa
Zwigksza sig dochody i wydatki bie24ce w wysoko6ci 12 060,00 zl z ptzeztaczeniem
na wyplate diet czlonk6w obwodowych komisji wyborc zych zan4dzonych na dzierl
25.10.2015 r. wybor6w do Sejmu RP i Senatu RP.

Dzial 754 Bezpieczeristwo publiczne i ochrona przeciwpo2arowa
Zwigksza sig wydatki bie2qce w wysoko6ci 2 000,00 zl na zakup material6w
i wyposa2enia w rczdzrale ,,Ochotnicze stra2e poZame".

Dzial 756 Dochody od os6b prawnych, od os6b fizycznych i od innych jednostek
nieposiadaj 4cych osobowoSci prawnej oraz wy datki zwigane z ich poborem
Dokonuje sig zwigkszenia dochod6w bie2qcych w wysokoici 32 90O00 zf ra7 3ytn.
- 15 000,00 zl podatek od czynno6ci c1'wilnoprawnych,
- 6 9OO,OO zt wplylwy z oplat za wydanie zezwolei na sprzedaZ alkoholu,
- 11 000,00 zl podatek dochodowy od os6b prawnych.
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D zial 7 57 Obslrlrga dlugu publicznego
Zmnielsza sig wydatki bie24ce o kwotg 55 000,00 zl, kt6re byly ptzeznaczone na obslugg
dlugu (odsetki od kredyt6w i po2yczek).

Dzial 801 O6wiata i wychowanie
Zwiqksza sig dochody i wydatki bie24ce w wysokoSci 7 51,4,92 zl z ptzeznaczeniem
na:
- 6 800,00 zl na zakup material6w i wyposa2enia, pomocy naukowych, dydaktycznych,

ksi42ek i Srodk6w 2)ryvno6ci,

- 71,4,92 zl na wyposa2enie szk6l w podrgczniki, materialy edukacyjne lub materialy
6wiczeniowe na podstawie decyzji Nr FK 258/ 2075 Wojewody Warmirisko -
Mazurskiego.

Dokonuje sie przeniesienia planu migdzy paragrafami wydatk6w bie24cych
w poszczeg6lnych rozdzialach w wysoko6ci 107 840,00 zl z ptzeznaczeniem na zakup
material6w i wyposa2enia, pomocy naukowych i ksifiek, wynagrodzenia osobowe
riezaliczane do wynagrodzerl" wynagrodzenia osobowe pracownik6w, wynagrodzenia
bezosobowe, skladki na ubezpieczenia spoleczne, zalup 5rodk6w 2t wno6c| zakup uslug
pozostalych, podr62e sluZbowe krajowe, szkolenia pracownik6w oraz odpisy
na zakladowy fundusz Swiadczerl socjalnych.

Zwigksza sig wydatki bie24ce o kwotg 280,00 zl z przeznaczeniem na zakup Srodk6w
2ywno6ci dla pomocy kuchennej w Przedszkolu.

Dzial 851 Ochrona zdrowia
W dziale tym dokonuje sig przeniesienia planu wydatk6w bie24cych migdzy paragrafami w
wysoko6ci 1 000,00 zl.
Zwigksza sig plan wydatk6w bieZ4cych w wysoko6ci 6 900,00 zl na rcalizagg zadaA
okre6lonych w gminnym programie profilaktyki r tozwi4zywria problem6w alkoholowych
do wysoko6ci wptyw6w z oplat za wydanie zezwoleri na sprzeda2 alkoholu z dziafu756.

Dzial 852 Pomoc spoleczna
Zwigksza sig dochody i wydatki bie24ce na podstawie Decyzji Nr FK "135/ 2075,
Nr FK269l2015, Nr FK 272/2015, Nt FK 273/2015, Nr FK 276/2015 i Nr FK
283 / 20-l5Wojewody Warminsko -Mazurskiego w wysoko6ci 89 61.6,00 zl na wyplatg
zasilk6w stalycll okresowych oraz realizacjg wyplaty dodatk6w w wysokodci 250,00 zl
miesigcznie dla pracownik6w socjalnych, zatrudnionych w petrym wymiatze czast pacy w
o6rodkach pomocy spolecznej, realizuj4cych praca socjalnE w Srodowisku w roku 2015.

Zmntejsza sig dochody i wydatki bieZqce w wysoko6ci 9 500,00 zt w tozdziale,,Swiadczenia
rodzinne, zahczka alimentacfna oraz skladki na ubezpieczenie emerytalne i rentowe z
ubezpieczenia spolecznego".

Z uwa$ na zwrot Srodk6w do Wojewody na wl.nagrodzenia dla pracownil6w socjalnych
zmniejsza sig Srodki wlasne zabe zpieczone z dochod6w wlasnych w wysoko 6ci 9 637 ,00 zl.

Dzial 853 Pozostale zadania w z:rkresie polityki spolecznej
W projekcie pn. ,,R6wnaC szanse" z Prograrnu Operacfnego Kapital Ludzki -
wyr6wnywanie szans edukacfnych i zapewnienie wysokiej jako6ci uslug edukacyjnych
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Swiadczonych w systemie o6wiaty zruriejsza sig dochody i wydatki w wysokoSci 19128,32
zl.

Dzial 831 Edukacyjna opieka wychowawcza
Zwigksza sig dochody i wydatki bie24ce na podstawie Decyzji Nr FK 286 / 2015
i Nr FK 307/2075 Wojewody Warmirlsko -Mazurskiego w wysoko6ci 108 947,00 zl
z ptzezrlaczenTerl)lla:
- dofinansowanie 6wiadczeri pomocy materialnej o charakterze socjatrym dla uczni6w
(80 % r;dzialw z BP) w wysoko6ci 106 400,00 zl,
- dofinansowanie zakupu podrgcznik6w i material6w edukacyjnych dla uczni6w

w ramach Rz4dowego programu pomocy uczniom w 2015 r. ,,Wyprawka szkolna".

Zmniejsza sig wydatki bieZ4ce o 1 600,00 zl.

Dzial 9fi) Gospodarka Komunalna i ochrona 6rodowiska
Zwtgksza si9 dochody i wydatki bieZ4ce w wysoko5ci 2 523,98 zl z przeznaczeniem
na realizacjg zadanta bieL4cego pn. ,,Usuwanie wyrob6w zawieraj4cych azbest z terenu
Gminy Rybno" w 2015 roku. Po odebraniu wy'rob6w zawieraj4cych azbest
z poszczeg6lnych posesji ilo56 byla wyilsza ni4r, zakladana przez Wnioskodawc6w
we wniosku o dofinansowanie.
Zmniejsza sig wydatki maj4tkowe o kwotg 40.000,00 zl, kt6re byly planowane jako dotacja
celowa na dofinansowanie koszt6w realizacji inwestycji i zakup6w inwestyryjnych dla
Gmirurego Samorz4dowego Zakladu Gospodarki Komunalnej w Rybnie.

Ponadto w rozdziale ,,Pozostala dzialalno$t" dokonuje sig:
- zwigkszenia wydatk6w bieZ4rych w wysokoSci 950,00 zl z przeznaczeriem na zakup
material6w i uslug pozostalych,
- zmniejszenia wydatk6w bie24rych w wysokoSci 250,00 21.

Dzial 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego
W dziale tylra zwieksza sig wydatki maj4tkowe w wysoko6ci 4 50000 zl na zadarie
inwestycyjne pn.:,,Budowa Swietlicy Wiejskiej w Kopaniarzach (wykup gruntu)".

Zmniejsza sig wydatki bie2qce w wysokotui 14 500,00 zl.

Dzial 926 Kultura fizyczna
Zwigksza sig dochody w wysoko5ci 11 69Q00 zl, w tym:
- 9 690,00 zl otrzymane odszkodowanie od ubezpieczyciela za uszkodzenia w budynku
OSiR w Rybnie,
- 2 000,00 zl planowane Srodki do pozyskania od sponsor6w, darczyfc6w

na zorganizowanie Biegu Niepodleglo5ci.
Zwigksza sig plan wydatk6w bie24cych w wysoko6ci 13 000,00 zl z ptzeznaczeriem
na zakup uslug pozostalych, nagrody konkursowe, zalup material6w migdzy innymi
w zwl4zku z organizacj4 Dnia Niepodleglo6ci.
Zmni$sza sig wydatki bie24ce w wysoko6ci 6 500,00 zl.

Ponadto poinformowala, 2e Zmienia sig tre56 zadania inwestycyjnego z ,,Rozbudowa

wodoci4gu wiejskiego w miejscowoSci Prusy, Koszelewy, Jeglia i Gronowo oraz ujgcie wody
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w TruszczyracH' na ,,Rozbudowa wodoci4gu wiejskiego w miejscowo6ci Prusy, Koszelewy,

Jeglia i Gronowo oraz dokumentacja ujgcia wody w Truszczynach".

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly, w kt6rej glos

zabtaE:

Radny - Pan Pioh Kamirlski ,, ohzyrrramy odszkodowanie w kwocie 9 62021 za budynek

O6rodka Sportu i Rekreacjl'.

W6jt - Pan Tomasz Wggrzynowski poinformowal, 2e l4czne odszkodowanie wlmiesie

ok.50 ty6. Srodki te zostana przeznaczone na sfinansowanie cyklinowania nawierzchni hali.

Radny - Pan Piotr Rydel poprosil o przybli2enie wydarzef w OSiR.

Sekretarz - Pani Jolanta Jendrycka : //w wyniku warunk6w pogodowych doszlo do

przecieku dachu, wybila teZ studzienka kanalizacyjna."

W6jt - Pan Tomasz Wggrzl.nowski:,, sytuacje zalania zdarzaly sig juZ wczeSniej i nie

dochodzono ods zkodow art."

Soltys wsi Gronowo-Pan Miroslaw Mg2ykowski: ,,8 ty6. chce Pan ptzeznaczyi na film

poswigcony terenom inwestycyjnym Gminy. Czy Gmina takie tereny inwestycine

posiada?"

Sekretarz - Pani Jolanta Jendrycka wskazala, i2 we wsp6lprary ze Starostwem prowadzony

jest program maj4cy na celu promocjg teren6w nie tylko nale24cych do Gminy Rybno.

Promuje sig wszystkie tereny, o r62nyrnprzezrnaczeniu jakirni dysponuje Gmina.

Wigcej pytan nie wniesiono. Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. Po odczytaniu

projektu uchwaly poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawn)rm na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14
Radnych, glosami:
-14 -,,2a",
-O - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrzymujqcych sig"
podjgla uchwalg Nr XIII/9-6/f5 w sprawie zmian w buctiecie Gminy Rybno na rok 2015
Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.
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3) okreslenia szczeg6lowego sposobu konsultowania z organizaciami pozarzedowymi i

dzialalno6ci statutowei tvch organizacji

sekretarz - Pani Jolanta Jendrycka udzielila wyiasnierl w zakresie przedrniotowego projektu

uchwaly wskazuj4c, 2e ustawa o dzialalno6ci po2ytku publicznego i wolontariacie

wymusza pewne procedury co do dzialalno6ci or ganizagi pozarz4dowych'

Nastgpnie Przewodricz4cy Rady otworzyl dyskusig nad projektem uchwaty' w kt6rej glos

zabraTi:

Radny - Pan Pioh Gurgielewicz : ,,kto bedzie ptzeprowadzal konsultacje? Czy konsultacje

nie bgd4 negatywnie wptywad na proces tworzenia ptawa?"

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek poinformowal, i2 do uchwaly dol4czony jest

zal4czntk,kt6ry okre6la szczeg6lowy spos6b konsultacji, kt6re oglasza W6jt Gminy' Wyja6nil

r6wnie2, 2e korsultacje nie wp\'n4 naksztalt twotzenia prawa

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz :,,czy rtoima wprowadzic do uchwaly zapis, 2e nie tylko

W6jt ale i Rada konsultuje."

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek w odpowiedzi wyjasnil, i2 nie ma mozliwosci

wprowadzenia takiego zapisu, za6 istota konsultacji sprowadza sig do poznania opinii na

etapie opracowl'wania tego planu. Przepisy w ['rn zakresie przygotowuje i przedklada w6jt

a Rada moZe uzyskad informacje o wynikach konsultacji w kaZdej chwili'

Radny - Pan Piotr Kamiriski poinformowal, 2e komisje nie wydaly opinii w zakresie

proponowanych projekt6w uchwal.

Wigcej pytan nie wniesiono. Przewodnicz4ry Rady zamknql dyskusjg. Po odczytaniu

projektu uchwaly poddal go pod glosowanie'

Rada Gminy w glosowaniu jawn5rm na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 14

Radnych, glosami:
-14 - ,,2a",
-O - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrzymuj4cych sig"



podjgla uchwalg Nr XJ\V9TLS w sprawie okre6lenia szrzeg6lowego sposobu

konsultowania z organizaciarr:ri pozarz4dowyni i podmiotami, o kt6rych mowa w art. 3

ust.3 ustawy o &ialalno5ci pozytku publicznego i o wolontariacie, projekt6w akt6w

prawa miejscowego w &iedzinach dotycz4rych dzialalnoSci statutowej tych organizacji

Uchwala stanowi zal4czt:r.k do protokolu.

4) przyjgcia Statutu Gminnego O6rodka Pomocy Spolecznei w Rvbnie

W zakresie projektu niniejszej uchwaly wyja6nier1 udzielila Pani Dorota Zielirlska -
Kierownik Gmirurego OSrodka Pomocy Spolecznej w Rybnie wskazuj4c,2e proponowane

zmiany maj4 na celu faktyczne odzwierciedlenie realizowanych przez o*odek zada(.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.

Pytarl nie wniesiono. Przewodnicz4cy Rady zamln4l dyskusjg. Po odczytaniu projektu

uchwaty poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawn5m na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14
Radnych, glosami:
-74 -,,2a",
-O - ,,przeciw"
-O - ,,wsttzymajqcych sig"
podjgla uchwalg Nr XIII/98[5 w sprawie_przyjgcia Statutu Gminnego O6rodka Pomory

Spolecznej w Rybnie.

5) przyigcia Kodeksu etyki radnego Radv Gminv Rvbno,

Wyja6nief w zakresie przedmiotowej uchwaly udzielil radca prawny - Pan Zbigniew

Drzystek. Wskazal,2e niniejszy projekt kodeksu okre6la zbi6r watosci i zasad, kt6ry

powinien byd pomocny w pebrieniu funkcji radnego. Takie uchwaly podejmowane s4 ptzez

wigkszodt samon4d6w.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.

Glos zabrali:

Radny - Pan Piotr Karnifski: ,,kto jest projektodawc4 tej uchwaty i kto napisal ten kodeks."

Sekretarz - Pani Jolanta fendrycka wyja6nila, 2e co do zasady projektodawca jest w6it.

,,Projekt kodeksu zostal przygotowany przeze mnie i kole2ankg. Sw6j kodeks maiq r6wnie2

pracownicy Urzgdu Gminy."
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Radny - Pan Pioh Gurgielewicz nawi4zuj4c do tematu zacytowal wypowie&Z prof. Pawla

Dutkiewicza na temat pojgcia etyki.

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek wyja6nil, 2e takie zbiory powszechnie nazwane s4

kodeksami etyki, zad pojgcie etyka jest szersze.

Radny - Pan Piotr Rydel podkre6lil, 2e kodeks etyczny powinien obowigywai soltys6w .

Ponadto wskazal, ie riniejszy projekt kodeksu jest kopi4 kodeksu Gminy Chodziezy, tak4

inforrnacjg pozyskal na stronie internetowej tej2e Gminy. ,,Kto stwotzyl ten kodeks czy

Gmina Chodzie2 czy Gmina Rybno? Czy mo2e kto6 stworzyl wsp6lne kodeksy

obowi4zuj4ce wszystkich?"

Sekretarz - Pani Jolanta Jendrycka wskazala, 2e Urz4d Gminy od 3 lat posiada kodeks. Jej

zdaniem warto kotzysta(. ju:Z z ptzlgtych i obowiazujecych kodeks6w.

Radny - Pan Piotr Rydel:,je2eli Rada ma przy4( tenkodeks etyczny, to musi obowi4zy'waC

r6wnie2 soltys6w, rady soleckie i PanaW6jta'

W6jt - Pan Tomasz Wggrzynowski: ,jako W6jt jestem urzgdnikiem i obowi4zuje mnie

kodeks etyki obowipuj4cy w wzedzie. Staram sig go przestrzegaC. Soltysi mogq sobie sami

opracowa6 swoj kodeks. Kodeks etyki radnych to takie dobrowolne zobowi4zanie sig do

przestrzegania pewnych zasad. Rada albo go przylmie, albo rie" .

Radny - Pan Piotr Karftiski wskazal, Ze jest to plagiat, wiema kopia kodeksu Gminy

Chodzie|. Wyja6nil, i2 kontaktowal sig Sekretarz tej Gminy. Tam kodeks w tej wersji nie

zostal pruyjety, poniewa2 prawo zabrania przfmowania takich kodeks6w w formie

uchwaly.

Radca prawny - Pan Zbigntew Drzystek wyja6nil, i2 nie rnoZna nazwa( tego plagiatem z

tego wzglgdu, 2e akty prawne nie s4 objgte ptawem autorskim. Je2eli nie s4 takim ptawem

objgte tzn. 2e rlroLna z nich korzysta6. Wskazal r6wnie2, Ze kodeksy kt6re zostaty uchwalone

ptzechodz4 pozytywn4 opinig organu na&oru. Zawsze jest ryzyko uchylenia takiej

uchwaly.
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Radny - Pan Piotr Gurgielewicz: ,,zgodzg sig z opiniq, 2e akty te nie s4 piagiatem, ale je2eli

m6wi sig o etyce to etyka wymaga 2eby powiedziet, 2e koruysta sig z akt6w innych grnm.

Byloby dobrze 2eby nie pisat zasad, ale stosowai ie w 2yciu codziennym' Co z tego, 2e

mamy zasady, kt6rych nie stosujemy."

Radny - Pan Pioh Rydel odni6sl sig do wlrpowiedzi radcy prawnego.

Radny - Pan Piotr Kamirlski: ,jaki sens ma przf gcie takich zasad, skoro i tak nie ma

konsekwencji za ich nie przesEzeganie." Wskazal, 2e moie podai przyklady wykladni

nadzor6w prawnych w tej kwestii. Podkre6lil, 2e etyka radnego zarnyka sig w slowach

przysiggi okre6lonej w ustawie i skladanej ptzez radnego.

Sekretarz - Pani Jolanta Jendrycka poinformowala, 2e kodeks etyki pracownik6w urzgdu

zostal przylety w ramach projektu nowoczesny samorz4d. Kodeks radnego mial ujednolici6

to czego oczekujemy od Radnych. PokreSlila i2 to co jest tre6ciwe i do przlgcia w danych

warunkach zasluguje na uwagg i korzystanie z tego jako wzorca. TreSC tego aktu zostala

przeanalizowana i dostosowana do potrzeb Gminy. Zaapelowala o zachowanie zgodne z

zasadami prawa i demokracji.

Radny - Pan Piotr Kamirlski: ,je2eli ten kodeks mamy Vzi4t to w porz4dku, tylko proszg

nie m6wii, 2e to zostalo przerobione." Wskazal, 2e Pani Sekretarz pr6buje ograniczad

wypowiedzi Radnych m6wiqc, 2e o pewnych tzeczach nie wypada m6wi6. Radny zostal

wybrany przez spoleczeristwo i Zaden akt prawny nie ogranicza swobody wypowiedzi.

Soltys wsi Gronowo - Pan Miroslaw Mg2ykowski : ,,chcialby zapyta( Pana mecelusa, czy

grnina przlmuj4c kodeksy etyczne moie zwolnid pracownika samorz4dowe go za jego

rieptzestrzeganie?"

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek wflaSnil, 2e wprost nie mo2na na podstawie

kodeksy etycznego zwolrri6 pracownika. Tryb wypowiadania umowy o pracA reguluje

kodeks prary.

Soltys wsi Gronowo - Pan Miroslaw Mg2ykowski: ,,zgadzant sig z radnymi, 2e kodeks

etyczny nie wnosi nic nowego a zasady postepowania radnych zawarte zostaly w ustawie o

samorz4dzie gminnym."



Radny -Pan Piotr Rydel odnosz4c sig do wypowiedzi Pani Sekretarz, zapytal jak noLr'a

dany problem, dan4 sprawg inaczej pojmowac jako osoba prywaha a inaczq jako osoba

oubliczna.

Wiceprzewodnicz4ry Rady - Pan Dariusz Tara powiedzial, 2e jest zdziwiorLy dyskusj4 nad

plzigciem kodeksu. ,,Dla mnie ten kodeks nie stanowi problemu, dla irurych chyba teZ".

Radny - Pan Piotr Kamiriski: ,,to jest powielanie prawa, bo nasze obowipki zawafie zostaly

w ustawie o samorz4dzie gminnym. Zachowujmy sig etycznie i to wystarczy."

Wigcej pytan nie wniesiono. Przewodniczqry Rady zamknEl dyskusjg. Po odczytaniu

projektu uchwaly poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawn)rm na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14
Radnych, glosami:
- 8 - ,,2a",
- 6 - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrzymuj4cych sig"
podjgla uchwalg Nr XIII/99[5 w sprawieprzyjgcia Kodeksu etyki radnego Rady Gminy

Rybno.

Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

5) zmianv uchwalv w sptawie ustalenia skladu liczbowego i powolania skladu

osobowego Komisji Rewizyinei Rady Gminv Rvbno

Wla6nief w zakresie przedmiotowej uchwaly udzielila Sekretarz - Pani Jolanta Jendrycka.
tN zwi4zku z rczygnag4 zlo2on4 ptzez Radnq Pani4 Agnieszkg Wysock4 z dalszel pracy w

komisji rewizyjnej nale2y uzupehrid jej sklad.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.

Glos zabrali:

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz - Przewodnicz4cy Komisji Rewizlnej podzigkowal Pani

Agnieszce Wysockiej za dotychczasowa pracA w kornisji. Nastgpnie poinformowal, iz na

posiedzeniu wsp6lnym komisji stalych swoj4 kandydaturg na czlonka zglosil Radny Pan

Waldemar Reszka.

Radny - Pan Marian Granica: zaproponowal na czlonka komisji Radnego - Pana Piotra

Rydla.
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Kolejno Przewo dricz4cy Rady zwr6cil si9 do Pana Piotra Ryd1a, czy zgadza si7 na

kandydowanie. Nastgpnie Radnego Pana Waldemara Reszki czy pod zymwie swoia

kandydaturg.

Radny - Pan Piotr Rydel nie wyrazil zgodny nakandydowanie.

Radny - Pan Waldemar Reszka podtrzymal swoj4 kandydaturg.

Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. Po odczytaniu projektu uchwaly poddal go pod

glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14

Radnyc[ glosami:
- L3 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
- 1 -,, wstrzlrmui4cych si9"
podjgla uchwalg Nr XIII/f00[5 w sprawie_ zmiany uchwaly w sprawie ustalenia skladu

liczbowego i powolania skladu osobowego Komisji Rewizlnej Rady Gminy Rybno

Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

7) reiestrowania obrazu i tlZwigku z sesii Radv Gminv Rvbno

Wyjadniefi w zakresie przedmiotowej uchwaly udzielila Sekretarz - Pani Jolanta Jendrycka.

Na pro6b9 Radnych zostal pruygotowany projekt uchwaly w sprawie rejestrowania obrazs i
dZwigku z sesji Rady Grniny.

Poinformowala o wstgpnych przygotowaniach do realizacji tego zadania. Dokonano

wstgpnego rozeznania w zakresie koszt6w. Koniecznym r6wnie2 bgdzie zmiana statufu,

poniewaZ dotychczasowy nie przewiduje mo2liwo6ci rejestracji obrazu. Na chwilg obecn4

lacza intemetowe nie pozwalaj4 na prawidlow4 rejestracjg obrazu. Obraz bgdzie

rejestrowany i w ci4gu kilku dni zarnieszczany na serwerach.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.

Glos zabrali:

Radny - Pan Piotr Karnifiski: ,,to ja jestem projektodawcq tej uchwaly. Dop6ki nie bgdziemy

mieli wlaSciwych mo2liwo6ci technicznych, to kolzystajmy z telewizji profesjonalnej. Pani

Sekretarz na komisji m6wila, 2e poprzednia sesji to byly zaciecia, rnigawki. Rozmawialem z

ludZmi, nie byto 2adnych zacigi i migawek. Przed chwil4 otrzymali6my projekt wchwaly, z

kt6rego wykre5lono paragraf dotycz4cy nadawania sesji na 2ywo. Czy gmina w ci4gu tego

czaat od poprzedniE sesji zloLyla zapytania ofertowe?"

Sekretarz - Pani Jolanta Jendrycka wskazala, i2 na komisji podawala informacje o podietych

przez Gming dzialaniach w tej sprawie. Koszty rcalizacji zadaria zostaly przedstawione



ptzez dwie firmy: Telewizjg Mazury oraz fumg lokalnq. Przekaz na 2ywo nie zdaie swojej

roli biorqc pod uwagg aktualne warunki techniczne. Na komisji za6 Radni zostali

poinformowani, 2e projekt uchwaly ulegnie zmianie w zakresie S 3.

Radny - Pan Piotr Rydel: ,,Telewizja bgdzie zapraszana dop6ki bgdzie potrzeba. Je2eli

Gmina przejmie ten obowi4zek to wtedy zaprzestang finansowania."

Radny - Pan Piotr Kamiriski wskazal,Ze por6wnywanie telewizji profesjonalnej z kirn6 kto

tylko nagrywa i p6Zniej to udostgpnia jest nie na miejscu.

Sekretarz - Pani Jolanta Jendrycka: ,,czyhj4c Paristwa projekt zrozumiaLam,2e chcecie aby

sesje Rady Gminy byly utrwalane przez nagrywarie d1wiqklu i obrazw.. ."

Radny - Pan Piotr Kamirlski: // wnoszg wniosek formalny - sesje Rady Gminy b9d4

Uansmitowane na 2ytto oraz uchwala wchodzi w 2ycie z dniem podjgcia"

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tata; ,,to jest zmiana w budZecie , a wszekie

zmiany po uchwaleniu bud2etu mo2e wprowadzac \tlko W6jt. Wigc ze wzglgd6w

formalnych Pafska uchwala nie moZe by6 brana pod uwage."

Radny - Pan Piotr Kamirlski: ,,nie dokonuje sig zmian w bud2ecie, bo mamy Srodki na

promocjg czy inne tego typu dzialania i z tych Srodk6w mo2na kotzystat."

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek: ,,proponujg przf4C argumenty Pana Radnego

Kamiriskiego, jako wniosek formalny. W projekcie zloionym przez Pana Radnego

Kamirlskiego trzeba bylo poprawi6 podstawg prawnq, inne zmiany wyja6nila Pani

Sekretarz."

O godz. 14 min 50 Przewodnicz4cy Rady zatz4dzi 5 min przerwg do godz. 14 min. 55.

W czasie przerwy obrady opu6cila Radna Pani Marzanna Borkowska. Na sali znajduje sig

13 radnych. Po przerwie:

Radny - Pan Piotr Kamirlski: ,,chcialbym jeszc ze zwt6ci( twagg, 2e ptzedstawiajqc nam

uchwalg w trakcie sesji, rniejcie SwiadomoSd, 2e Wojewoda moZe te uchwalg uchylii. Statut

rn6wi jasno, w jakim terminie dokumenty powinny by6 dostarczone. Nie w ostatriej chwili."



W6jt - Pan Tomasz Wegrzynowski: ,,m6j wniosek dotyczyl terminu wej6cia w 2ycie uchwaly

fi. z dniern 1, stycznia 2016 roku oraz wyl4czenia zapisu dotycz4cego transmitowania sesji

Rady Gminy na Z)'wo na stronie intemetowei Urzgdu Gminy''.

Poirrformowal, 2e podczas komisji ten projekt uchwaly byl z zastrze2en)em, ie

przeprowadzone zostan4 analizy, co do moZliwo6 ct przekazt na 2ytvo.,,Na dzisiai nie chca

podejmowa6 takiej uchwaly, bo niesie to za sob4 koszty i brak jest technicznych warunk6w.

Chodzi o to aby niepotrzebnie nie wydawa6 20-30 ty*. na przekaz na 2ywo, kiedy po

odpowiednim skonfigurowaniu moina to obeyze( dziefi p62riej, a wydalek Zaden."

Radny - Pan Marian Granica : ,,godztng czasu zastanawiamy sig nad tym, czy mamy by(

nagrywani czy nie. Nie mamy wa 2nielszych uchwal?"

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz: ,,na informacjg turystyczn4 moinabylo przeznaczyt. SrodkJ,

na kubki r6wniei a na to 2eby ludzie nas widzieD co m6wimy raptem nie ma."

Wigcej pytad nie wniesiono.

Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. Po c4rm pod glosowanie poddal:

wniosek Pana Radnego Kaminskiego dotycz4q tre6ci: ,,uchwala wchodzi w 2ycie z dniem

podjgcia oraz sesje Rady Gminy bgdq transrritowane na 2)'wo na shonie intemetowej

Urzgdu Gminy Rybno.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13
Radnych, glosami:
- 6 - ,,2a",
-7 - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrzymujqcych sig"
nie uwzglgdnila wniosku formalnego Radnego - Pana Piotra Kamiriskiego,

nastgpnie:
projekt uchwaly ptzedloircny ptzezW6lta z zapisem: ,,uchwala wchodzi w 2ycie z dnie 1

stycznia 2016 roku oraz wyl4czeniem ,,$ 3 sesje Rady Gminy b9d4 transmitowane na 2,'wo

na stronie intemetowej Urzgdu Gminy Rybno.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 13
Radnych" glosami:
-ll - ,,2a",
- 1 - ,,przeeiw"
- 1 -,,wstrzymuj4cych sig"
podjgla uchwalg Nr XIII/f0{15 w sprawie_rejestrowania obrazu i dZwigku z sesji Rady

Gminy Rybno.

Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.



8) powolania Mlodzie2owei Rady Gminv Rvbno

Wla6nierl udzielil Wicepr zewodricz4cy Rady - Pan Dariusz Tara. Poinfonnowal, i2

wplynql wniosek uczni6w Niepublicznego Gimnazjum im.Jana Pawla II w Hartowcu w

sprawie powolania Mlodzie2owej Rady Gminy Rybno. Wniosek zostal skonsultowany z

dyrektorami wszystkich szk6l na terenie Gminy Rybno. Ka2dy dyrektor wyrazil chgd

uczestniczenia w tym procesie . Statut MlodzieZowej Rady Gminy Rybno zostal oPa$y na

statucie l\ffodzie2owej Rady Miasta Dzialdowo. W radzie przewiduje sig udzial klas VI

Szkoly Podstawowej. Takie statsty z udzialem uczni6w klas VI funkcjonuj4 w innych

gminach.

Nastgpnie Przewodniczqcy Rady otworzyl dyskusjg na projektem uchwaly.

Glos zabrali:

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz odnosz4c sig do wypowiedzi Wiceprzewodnicz4cego:

,,Panie Przewodnic z4cy rn6wi Pan o Dzialdowie, ale czy w tej radzie nie tylko uczni6w

liceum, to s4 ludzie doro6li."

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tata; ,,w tej mlodzie2owej ndzie s4 uczniowie

liceum, ale w Dzialdowie jest wigksza liczba szk6l. W irurych gminach uczniowie klas VI te2

bior4 :udzial."

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz: ,,nie wiem czy to dobty pomysl, Zeby anga2owat. w to
uczni6w klas VI? Trzymalbym te dzieci z dala od tego. Nie wiem czy nie jest wymagana

zgoda rcdzic6w. Mo2emy wybra6 uczni6w z ostatnich tJas gimnazjum, liceum. Komisje i
sesje odbywaj4 sig w godzinach lekcfinych, wigc rnusialyby byd zwalniane z lekcji. Dla

dzieci jest samor z4d uczriowski."

Przewodnicz4cy Rady wskazal, 2e ten wniosek wplyngla wla6nie ze szk6l.

Radny - Pan Marian Granica: ,,przed chwil4 podejmowana byla uchwala, kt6ra budzila

wiele konkowersji. JeZeIi nasze dzieci maj4 sig uczyi demokracji na takim przykladzie, to nie

bgdg glosowal."

Radny - Pan Piotr Kamirlski zglosll zastrzeieria do statutu.

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara: ,,po to s4 komisje Rady aby pracowaly. Na

komisji Pan Radny nie zgJaszal 2adnych uwag. Dzi6 Pan takie wnioski sklada. Proiekt

podlegal dyskusji na komisji, kt6ra powinna wllpracowaC stosowne wnioski."



Radny - Pan Piotr Kamirlski: ,,nie b9d9 sig odzy'wal na komisji z tego wzglgdu, 2e kto na tej

komisji pracuje? Ja i cala tzw.opozyqa. Reszta nie odzrya sig. Dlatego Radni nie wnosili

2adnycl. zasrze2ef. B9d9 sig odzywal na sesji, gdzie zobacz4 to ludzie. Bgdziemy pracowad

na sesji ."

Radny - Pan Piotr Rydel wskazal, 2e niedawno Stowarzyszenie Przlaci6l Rybna

zotganizowalo debatg komitet6w wyborczych, na kt6r4 zostal zaptoszony Pan W6jL Pani

Sekretarz. Bylby^ oshoZny we wl4czaniu dzieci do tego typu rad. Nie pozwolg na udzial

dzieci w takich gremiach."

Radny - Pan Czeslaw Mederski: ,,Pan Radny Kamiriski powiedzial, 2e Radni nie chc4

pracowa6. Na ostatrriej kordsji, kiedy kolega Reszka chcial sig wypowiedziei, Pan mu

przeszkadzal. Na poczEtku przeczytal Pan apel,2e mieszkaricy Gminy wnosz4 o porz4dek i
lad na sesji. A Pan co ztobtl, wzi4l kawalek Swis&a papieru i poloizyt to przed Pani4

Seketarz. Jakie to jest zachowanie?"

Radny - Pan Piotr Kamirlski: ,,nie Swistek papieru tylko kodeks etyki pracownik6w Gminy

Rybno, bo Pani Seketarz chciala przedstawit, nie miala tego przy sobie."

Radny - Pan Czeslaw Mederski: ,,Pan Radny Reszka nie przeszkadzal Panu, a Pan wchodzi

mu w slowo. O to chodzi."

Radny - Pan Waldemar Reszka: ,,Pan Kaminski chyba otrzymal dokumenty przed sesj4?

Dziwi mnie Io,2e zwtaca Pan uwagg Pani Sekretarz,2e nie przedstawila dowod6w,2e nie

przedstawila dowod6w, 2e byla rozmowa na temat na$)rwania."

Radny - Pan Piotr Kaminski: ,,Pani Sekretarz podala por6wnanie cen. Ale jak moZna

por6wnywaC ceny, kiedy bierze sig pod uwagg firmg profesjonaln4, kt6ra nagrywa i ma takie

mo2liwo6ci, do firmy kt6ra ma tylko kamerg i nie ma takich mo2liwo5ci."

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz: te same wnioski zglaszalem na komisji. Proszg o

zastanowienie sig na ty/JJ., czy warto tg mlodzieZ angazowad w to wszystko".
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Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara wni6sl o wprowadzenie autopoprawki do

projektu statutu.

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz wskazal,2e wsp6lpracy nie bylo i nie bgdzie. Radny Pan

Piotr Rydel nie przychodzi na komisje. Radny - Pan Piotr Kamirlski nie podejmuje tematu.

Jestem za powolaniem Mlodzie2owej Rady Gminy.

Soltys wsi Gronowo- Pan Miroslaw Mg2ykowski zglosil zasttzeLeria do statutu.

Radny - Pan Pioh Rydel wni6sl o podanie informacji w zakresie jego frekwencji w pracach

komisji. Wyja6nil, 2e nieobecno6d na ostaEriej komisji byla spowodowana urlopem.

Soltys wsi Hartowiec (Radny Rady Powiatu Dzialdowskiego)-Pan Bogdan Koparlski:

,,proszg Pafstw a czy my jeste6my na komisji czy na sesji? Komisje sq od tego, aby

podejmowai dyskusjg, a sesja Zeby podejmowa6 uchwaly."

Mieszkaniec wsi Rybno - Pan Meller: ,,moim zdaniem brak na tej sesji ladu i porz4dku.

Komisje sq po to aby wypracowa6 jakie6 oprawki i przedstawid na sesji. Pan jest

Przewodnicz4cym i to s4 Pariscy podwladni i Pan powinien trzymad porzqdek na sesji."

Przewodniczqcy Rady - Pan Andrzej Komacki: ,,twaLarn, 2e komisje s4 po to aby

dyskutowaly i wypracowaly ewentuahe poprawki. Organizujg tylko praca Rady."

Mieszkaniec wsi Rybno - Pan Meller: ,,toztmie, Le Przewodticz4cy bierze udzial w

komisjach, wigc chyba ma Pan wptyw na to, co sig dzieje w komisjach."

Soltys wsi Kopaniarze - Pan J6zeI Sztaga zwt6cil uwagg Radnym, 2e maj4 podejmowaa

uchwaly.

Soltys wsi Hartowiec (Radny Rady Powiatu Dzialdowskiego)-Pan Bogdan Kopafiski

poinformowal W6jta, i podczas sesji Rady Powiatu sprawa ul.Le6nej w Rybnie zostala

przeglosowana pozytywnie.

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara wni6sl wniosek formalny o wycofanie

rchwaly z porz4dku obrad.
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Ptzewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie niniejszy wniosek.

Rada Gminy w glosowaniu jawn)m na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13

Radnych, glosami:
-t3 - ,,2a",
-O - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrzymujqcych sig"
uwzglgdnila wniosek formalny Radnego - Pana Dariusza Tary,

9)rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku solectwa Gronowo dotvcz4cego

nrzeznaczenia 6rodk6w funduszu soleckiego w 2016 roku

ffia6nieri udzielila Sekretarz - Pani Jolanta Jendrycka.

Nastgpnie Ptzewodricz4cy Rady otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaty.

Glos zabrali:

Soltys wsi Gronowo - Pan Miroslaw Mg2ykowski wyja6nil, 2e uchwala w sprawie funduszu

soleckiego zostala podjgta przez solectwo, wniosek r6wnie2 zostal sporz4dzony. Przedstawil

informacjg doIycz4c4 zadarl, kt6re bgd4 realizowane z niniejszych 5rodk6w. W mornencie

jego zloLeria w Urzgdzie nie in-formowano go nieprawidlowoSciaclL dopiero po czasre

otrzyrnal informacje, 2e wniosek zawien blgdy. Podkre6lil, 2e Srodki z fundusza soleckiego

nale24 do solectwa i mieszkaficy maj4 prawo nim dysponowai i nie mo2na ogranicza6 woli

rnieszkaic6w w tym zakresie np. dotowania parafii.

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek udzielaj4c wla6nieri powolal sig na ustawg o

funduszu soleckim, kt6ra reguluje kwestig przeznaczenia tych 5rodk6w. Dotacjg na ko6ci6l

nie rnieszcz4 sig w kategoriach, kt6re moZna ujqt we wniosku.

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tata wskazala, 2e bgdzie glosowal za przylyiem

uchwaly.

Wigcej pytan nie wniesiono. Przewodnicz4cy zamknql dyskusjg.

Po odczytaniu projektu uchwaty poddal go pod glosowanie.

Podczas dyskusji sa19 opu6cil Radny - Pan Waldemar Reszka

Rada Gminy w glosowaniu javrrn5rm na ustatvowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 12
Radnyc[ glosami:
- 72 - ,,2a" ,
-O - ,,przeciw"
- O - ,, wstrzymuj4cych sig"
podjgla uchwalg Nr XIII/f0!/fs w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku

solectwa Gronowo dot5rezqcego ptzeznaczenia 6rodk6w funduszu soleckiego w 2016 roku

JI



Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

10) rozwiQzania komisii dora2nei Rady Gminy Rvbno.

Wyja6nien udzielila Sekretarz Pani Jolanta Jendrycka. Poinformowala o wniosku Radnego

Sylwestra Kasprowicza w sprawie rczwi4zaria don2nej komisji z uwagi na jej bezczy:rno56.

Nastgpnie PrzewodniczEcy Rady otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.

Glos zabrali:

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz wla6nif 2e na rgce Przewodnicz4cego komisji dora2nE

Pana Pioha Rydla zloLyl rczygnacje z pracy w komisji a nastgpnie wniosek o jej rozwi4zarue.

Radny - Pan Piotr Rydel poinformowal o ustaleniach komisji doraZnej.

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara zapytal, czy Radny - Pan Piotr Rydel widzi

potrzebg dalszego funkcjonowania komisji.

Pan Piotr Rydel podkre6lil 2e komisja na rozwiqzanie spomej kwestii ma czas do kofica 2016

roku i jest zdziwiony projektem tej uchwaly.

Radny - Pan Piotr Kamiriski: ,,dziwi mnie, 2e rozmawiamy o tozwi4zrtirt komisji, kiedy na

przedlo2enie efekt6w swojej pracy otrzymala 2 lata. Ale to rada zdecyduje czy komisja ma

dalej funkcjonowat."

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz wskazal, i2 komisja zebrala sig kilka razy. ,,Spotkalern srg z

komisj4, przedstawialem swoje wnioski. Prowadzone s4 analizy dokument6w. Wnoszg o

uzupehrienie skladu."

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz stwierdzil, 2e posiada tylko jeden protok6l z

posiedzenia.

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz: ,,c\ba nie zaptzeczy Pan, 2e spotkaliSmy sig w lJlzgdzie

Gminy i dyskutowaliSmy nad tym tematem."

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tata w zwi4zku z wnioskiem Radnego Sylwestra

Kasprowicza zwr6cil sig do Radych czy s4 zdecydowani podjqi sig pracy w komisji .

Radny - Pan Bogdan Wantowski zglosil swoj4 kandydaturg .
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Radca prawny zaproponowal zdjecie projektu uchwaly z potz4dku obrad i przygotowame

projektu uchwaly w sprawie uzupehrienia skladu kornisji na kolejn4 sesjg.

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz wyraztl zgodg na wycofanie wniosku w sprawie

r ozw i4zan\a doraznej komisii.

Nastgpnie Pruewodricz1cy Rady poddal pod glosowanie wniosek o zdjgcie uchwaly z

porz4dku obrad.

Rada Gminy w glosowaniu jawn)rm na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 12
Radnycll glosami:
- 72 - ,,2a" ,
- 0 - ,,przeciw"
-O - ,, wstrcymajqcych sig"
wniosek uwzglgdnila

11) udzielenia pomocv finansowei dla Powiatu Dzialdowskiego na realizacie zadania

inwestvcvineso nt. ..Przebudowa drosi powiatowei nr 1274N sr. pow. Gronowo -
Rybno. na odc. od sktzv2owania z droga gminna do m. Gradv - do skrzviowania

z droea sminna do m. Kopaniarze od km 4+240 do km 6+240 i od km 7+358.50 do km

7+605 o lacznei dL 2246.50m"

WlaSnierl udzielil W6jt - Pan Tornasz Wggrzynowski, wskazala i2 uchwala niezbgdna jest

w celu podniesienia punktacjr.

Poinformowal ftwnie? o mo2liwo6ci uchylenia uchwaly z uwagi, 2e uchwala zaklada

wydatki z budZetu na 2016 rok, w momencie kiedy bud2et nie zostal jeszcze uchwalony.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.

Pytafi nie wniesiono .

P rzew odnicz4cy zamkn4l dyskusjg.

Po odczytaniu projektu uchwaly poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnJm na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnodci 12
Radnych, glosami:
- t2 - ,,2a" ,
- 0 - ,,przeciw"
- 0 - ,, wstrzymaj4cych sig"
podjgla uchwalg Nr XIIIflO3flS w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu

Dzialdowskiego narealizacjg zad.ania inwestycyjnego pt. ,,Przebudowa drogi powiatowej n 1274N

gr. pow. Gronowo - Rybno, na odc, od skrzy2owania z drog4 grninn4 do m. Gr4dy - do

skrzy2owania z drogE grninn4 do m. Kopaniarze od km 4+240 do km 6+240 i od km 7+358"50 do km

7+605 o lqcznej dl. 226,50m"
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Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

Ad.l3.Wolne wnioski i zapytania.

Glos zabrali:

Radny - Pan Piotr Kamffiski : ,,na sesji X zapewnial Pan W6jta , 2e wszys*ie s4siednie gminy

podejmowaly uchwaly o gospodarowaniu nieruchomoSciami. Sprawdzilem to, o5cienne

gminy nie posiadaj4 takich uchwal. Zostali6my wprowadzeni w bl4d. Uchwala nie zostalo

podjgta zgodnie z prawem - ustaw4 o samorzadzie grninnym (powolal sig na art. 18

ustawy)".

Radca prawny wy1a1n:L i2 uwagi Pana Radnego wyrikaj4 z nieztozurnienia przepisu ustawy

o sarnorz4dzie gmmny. Podkre6li, 2e do tej pory nie bylo informacji organu nadzoru, Le

uchwala zostala podjgta niegodnie z prawem.

W6jt -Pan Tomasz Wggrzynowski: ,,nie wprowadzalem nikogo w blqd. Mam informacjg, 2e

uchwala taka ulatwia funkcjonowanie samorz4du. Jestem w kontakcie z irurymi grninami"

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz wskazal, ize W6jt powiedzial iz analizowal to na

podstawie irmych miast i gmin.

Radny - Pan Piotr Kaminski :,,proponujg obejrze,t nagranie. Odbyla sig debata wyborcza, co

Urz4d ztobilw tym kierunku, aby zamie6cid informacjg na stronie?"

Sekretarz - Pani Jolanta Jendrycka wskazala, 2e 2adna informacja nie dotarla do Urzgdu.

Radny : Pan Piotr Rydel: ,,m6wilem o debacie w obecno6ci Pana W6jta, Pani Sekretarz i Pani

Skarbnik. Pani Sekretarz prosze o trochg iyczliwo6ci. Je2eli oczekuje Pani powiadamiania

pismem oficjalnym, to nastgpnym razelrl bgdzie Pani oficjalnie zaproszona. To byla jedyna

debata, w kt6rej udzial braly wszystkie komitety. Dwa razy zostalo wyslane zaproszenie do

Gminy.

W6jt - Pan Tomasz Wggrzynowski wyrazrl loznanie dla Pana Piotra Rydla za

zorganizowanie debaty.
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Mieszkaniec wsi Rybno - Pan Meller zwr6cil sig do Przewodnicz4cego Rady dlaczego nie

zostala podana do publicznej wiadomoSci informacja o XI i XII sesji Rady Gminy.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki wyja6nil, ,, podpisujg zaptoszenia,

technicznie za to nie odpowiadam".

W6jt - Pan Tomasz rNggrzynowski wyja6nit, ,jedna sesja odbyla sig na telefory chodzilo o

szybko56. Sesja XII byla uroczystq , zwi4zan4 z rozdaniem stypendi6w naukowych."

Mieszkaniec wsi Rybno - Pan Meller wskazal, 2e czttje sig zdegustowany takim

zachowaniern. Krytycznie odni6sl sig do X sesji Rady Gminy podkre6laj4c, Le pokazala

niekompetencje niekt6rych Radnych. Poinformowal r6wnte2, i2 podczas zebtatia wiejskiego

w Rybnie Pan Soltys przedstawil w jaki spos6b zostal potraktowany przez Pani4 Sekretarz.

Soltys wsi Rybno - Pan Henryk Wi6niewski zwr6cil sig do Rady o przekazanie wigkszej

kwoty na organizacjg Biegu Niepodleglo6ci.

Wni6sl o ustalenie kalendarza imprez na przyszly rok. Zwr6cll sig do W6jta: czy wszystkie

hydranty s4 zaplombowane a tak2e wskazala na konieczno6C zabezpieczeria i oznakowania

hydrantu w centrum Rybna.

W6jt - Pan Tomasz Wggrzynowski przeprosila za brak ogloszenia o sesji XI i XII.

Poinformowal, 2e nie wszystkie s4 oplombowane. W kwestii hydrantu w centrum Rybna

naleLy zwr6ci1 sig do Dyrektora GSZGK.

Radny - Pan Piotr Rydel zwr6ci sig do W6jta, czy wfa6nione zostaly sprawy Zwirowni w

Dgbieniu i Naguszewie . Czy 2wirownia w Dgbieniu przynosi korzy6ci.

W6jt - Pan Tomasz Wggrzynowski: ,,w ci4gu 14 dni otrzyma Pan odpowied2" .

Radny - Pan Piotr Kamiriski: ,,na sesji 9 wrze6nia deklarowal Pan pomoc w sprawie dzialek i
z tego samego dnia byla wydana decyzja odmowna. Mial Pan ten dokument, 2e sig nie

zgadza, a z drugiej deklarowal pomoc. M6wil Pan, 2e kaZdy dom oglEdaj4 specjali6ci.Kto jest

tym specjalist4?

W6jt - Pan TomaszWggrzynowski: ,,w ci4gu 14 dni otrzyma Pan odpoiied2".
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Radny - Pan Czeslaw Mederski zwracaj4c sig do Radnego Pana Piotra Kamifiskiego wskazal,

2e ,,Pafrskie zabytki, to Pariska sprawa".

Radny - Pan Marian Granica: ,,Panie Wi6niewski, pytal Pan o hydrant w centrum Rybna.

Pan Dyrektor wyja6nll, Zebyla za nisko osadzony."

Radny - Pan Piotr Kamifiski zwr6cil sig do radcy prawnego o wyja6nienie w zakresie

procedury glosowania nad przfgciem uchwal- w przypadku, kiedy ohzymuje r6wnE ilo66

glos6w ,,2a" i ,,przeciw" .

Radny - pan Piotr Gurgielewicz zapytal Wiceprzewodnicz4cego Pana Dariusza Tatg, czy

rozwi4zana zostala kwestia dostarczania dodatkowych work6w do segregacji 6mieci?

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara: ,,konsultowalem to, moZna segregowai w

inne worki.

W6jt - Pan Tornasz Wggrzynowski wskazal, 2e dodatkowe worki do segregacji mo2na

otrzyma( w Urzgdzie Gminy.

Mieszkaniec wsi Rybno Pan Meller podkreSlil, 2e problem work6w poruszany jest co sesja.

Zapytal Radnego Pana Dariusza Targ czy swoj4 funkcjg w Ekologicznyrn Zwi4zkt pefui

spolecznie.

Wiceprzewodniczqcy Rady - Pan Dariusz Tara wyja6nil, Le za pelnion4 funkcjg nie

otrzymuje wynagrodzenia.

Radny - Pan Piotr Rydel przekazal Radym zaproszenie do Ekolo glcznego Zwi4zku.

Radny - Pan Piotr Kamiriski zacytowal fuaament protokolu dotycz4cy procedury glosowama

nad przyj gciem wniosku.

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek udzielil w tej kwestii wfla6nieri.

Radny - Pan Piotr Kamirlski: ,,kiedy i gdzie bgdziemy budowali orlik i halg w

Szkole Podstawowei w Koszelewach?"
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W6jt -Pan Tomasz ldggrzynowski: ,bgd4 uszczeg6lowienia program6w, to w6wczas

bgdziemy my6leli, co robii, co finansowo jest dla nas wa2niEsze."

Sekretarz - Pani Jolanta Jednrycka wskazaLa,2e budowa orlik6w generuje duLe koszty, za{

boiska wielofunkcfne r6wnie2 daj4 du2e rno2liwo6ci upowszechniania aktyq'no5ci.

Radny - Pan Piotr Kamiriski: ,,pytam o to dlatego, poniewa2 Pan W6jt w czasie kampanii

wyborczej zapewnial o orlikach z prawdziwego zdarzenia. Czy bgdzie Pan realizowal ten

punkt swojego programu?"

W6jt -Pan Tomasz rNggrzynowski: ,,cech4 czlowieka my6l4cego jest to, Ze zmienia zdanie

kiedy dochodzq nowe inforrnacje. Orliki owszem, a1e na dziefi dzistejszy uwaLarn,zebylaby

to nadmierna rozrzttl:rro(C" Wskazal na dobrze rozwijaj4ce sig sekcje sportowe.

Wiceprzewodnicz4cy - Pan Dariusz Tara wni6sl do Przewodnicz4cych komisji stalych o

przedstawienie sprawozdania z dzialalnofid. Zwracaj4c sig do Radnego - Pana Piotra

Kamiiskiego: ,,co do apelu o jakich mieszkaricach Pan m6wil? Czy s4 to mieszkarlcy calej

grniny? O jaka liczbg mieszkarlc6w chodzi?"

Poprosil stosovvn4 komisjg o sprawdzenie temperatury posilk6w wydawanych w szkole.

Radny - Pan Piotr Kamiriski: ,,zLoLe apel. Nie potrafig powiedziei ile to os6b. Mieszkaficy

prosili o anonim ow o(t."

Radny - Pan Piotr Rydel: ,,proszg wskaza6, kt6re to s4 szkoly. B9d9 jutro w tych szkolach,

bgdg rozmawial. Je2eli chodzi o sekcje sportowe to Swietna sprawa, dzieci s4 zadowolone.

Id4c do wybor6w m6wila Pan o pewnych tzeczach: o orlikach, jest Pan autorem reaktl'wacji

O6rodka Zdtowia w Koszelewach. Nie mo2na teraz m6wie do wyborc6w, 2e nie mo2na

o6rodka reaktywowad bo s4 jakie6 przepi,sy, bo wcze1riejsza wladza nie wprowadzila tego

czy tamtego. Je2eli si9 co takiego wyglasza to rnle2y to najpierw sptawdzit czy rro2na czy

nie."

Wiceprzewodnicz4cy - Pan Dariusz Tara: ,,slyszalem to od kilku os6b, nie ulawnig nazwisk,

bo mog4 by6 szykanowane. Je2eli chodzi o protokoly z sesji to ptoszg poczyta(, co to s?

protokoly. Pafiski protok6l Panie Piotrze z posiedzenia komisji doraZnej teZ nam du2o nie

m6wi. Jak sig Zqda od kogod, to proponujg samemu te2 sig przyloLyC" .
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Sekretarz - Pani Jolanta Jendrycka: ,je2eh chodzi o obiady, to wszelkie uwagi naleZy

zglasza( do Pani Kierownik GOI'S, podejmie stosowne dzialania.

Wigcej pytan i wniosk6w nie wniesiono.

Ad.14.Zamkniecie obrad.

O godz.!7:3O prowadz4cy obrady Przewodnicz4cy Rady Pan Andrzej
wyczerpania porz4dku obrad - zamkn4l obrady XIII sesji zwyczajnej Rady

Na tvm Drotokol z.akofj.czono.
Prowadzqcy

Protokolowala

w"affi""ya"u^
I
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